
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 689
van ELS STERCKX
datum: 4 juli 2022

aan BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND

Dierenvoedselbanken  -  Ondersteuning

Er zijn in Vlaanderen tientallen dierenvoedselbanken. De laatste jaren zijn steeds meer 
mensen gebruik beginnen maken van een dierenvoedselbank. Het merendeel van de 
dierenvoedselbanken worden gerund door vrijwilligers die onbaatzuchtig iedere dag 
opnieuw klaarstaan om ervoor te zorgen dat onze dieren voedsel hebben.

1. Zijn er in Vlaanderen dierenvoedselbanken die subsidies ontvangen van de Vlaamse 
overheid? Zo ja, welke, en hoeveel subsidie ontvangen zij? Graag een overzicht.

2. Is er reglementering in Vlaanderen voor dierenvoedselbanken? Zo ja, kan de minister 
deze meedelen?

3. Heeft de minister cijfers van het aantal mensen dat in Vlaanderen gebruikmaakt van 
de dierenvoedselbanken? Zo ja, kan de minister ze bezorgen? Zo niet, waarom niet?

4. Mogen producten die over datum zijn nog worden meegegeven als voedsel voor 
dieren?

5. Hoeveel dierenvoedselbanken zijn er in Vlaanderen? Kan de minister daarvan een lijst 
bezorgen?

6. Zal de minister initiatieven nemen om de dierenvoedselbanken te ondersteunen?



BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND 

ANTWOORD
op vraag nr. 689 van 4 juli 2022
van ELS STERCKX

1. Bij mijn weten worden er geen Vlaamse subsidies verstrekt aan voedselbanken voor 
dieren.

2. Neen.

3. Neen.

4-6.Diervoeding is een federale bevoegdheid, ik kan u hierover geen uitsluitsel geven.


